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Geacht College, 

Graag willen wij als Dorpsraden van Slijk-Ewijk en Loenen en Oosterhout gezamenlijk 
reageren op uw schrijven van 28 maart 2019 betreffende de ontwikkelingen van 
Landschapsplan de Danenberg. 

Wij zijn positief over de huidige aandacht die het landschapsplan krijgt. Het feit dat de 
gemeente voornemens is een groot deel van de ontwikkeling van het plan naar zich toe te 
trekken door de aankoop van de gronden, geeft aan dat het College er belang aan hecht het 
landschapsplan vlot te trekken. 

Toch willen wij een aantal kanttekeningen zetten bij uw brief. 
Allereerst zien we dat het plan van een integraal en ambitieus plan is teruggebracht naar 
een plan dat wordt opgedeeld in 3 deelplannen. Het totaal, de lange oost-west lijnen, de 
groene ritssluiting, de ontwikkeling van de Rietgraaf is niet meer terug te vinden. Bij de 
delen bij de Nieuwe Dijk en nabij Slijk-Ewijk ligt de nadruk op het ontwikkelen van de huizen. 
De invulling van het landschapsplan is nog onduidelijk en richt zich voornamelijk op de 
percelen die liggen in deel 2 zoals omschreven in uw brief. 
In brief van de Dorpsraad Slijk-Ewijk â Loenen 14 maart 2019 "In de plannen die de 
afgelopen jaren gepasseerd zijn, heeft het rood een onevenredige hoeveelheid aandacht 
gekregen in vergelijking met het groen. Het landschapsplan is juist gericht op het creëren van 
natuurwaarden. En niet op het bouwen van huizen. Het is vreemd en onbevredigend te 
praten over huizen terwijl het belang en de aandacht naar de natuur zou moeten gaan.", 
geven wij duidelijk aan dat we graag een andere benadering zouden zien. Hierbij wordt 
uitgegaan van een gewenst landschapsbeeld. Een plan wat recht doet aan het 
oorspronkelijke landschapsplan, het plan wat is genomineerd voor de prijs 'Mooi Nederland' 
in 2009. Bij dit plan is het bouwen van huizen een post om de ontwikkeling van het gewenste 
landschapsplan financieel mogelijk te maken en niet meer dan dat. 

Daarnaast worden aangegeven dat er in ontwerpateliers overleg is geweest met de 
omwonenden. Dit klopt voor het deelplan 'De nieuwe Dijk". Dit zegt echter niets over de 
inhoud van dit overleg. Bij navraag bij de omwonenden blijkt dat er geen overeenstemming 
is over dit deelplan. 
Ook is er geen ontwerpatelier geweest voor omwonenden van het deelplan "nabij Slijk-
Ewijk" ondanks toezegging van de Heer van de Kamp (de Brouwerij). 
Door het inspraak proces als uitvoerig en positief te beschrijven, zoals in uw brief gebeurt, 
bestaat het risico dat de uitkomst onbewust ook als positief wordt gewaardeerd. Het een is 
geen logisch gevolg van het ander. 



Zoals eerder aangegeven, zijn de dorpsraad van Oosterhout en de dorpsraad van Slijk-Ewijk 
en Loenen betrokken bij haar omgeving en de dorpsraden willen betrokken zijn bij de 
ontwikkeling van het landschapsplan. Zij kunnen een waardevolle bijdrage leveren aan de 
invulling van het landschapsplan. En zouden hun betrokkenheid op een positieve wijze willen 
invullen. 
Naast inspraak is een duidelijk tijdspad van belang wanneer in ieder geval de eerste zaken 
van het park gerealiseerd gaan worden, zodat het proces niet weer vastloopt. 
Graag willen wij in een overleg met de betrokken wethouder over de verdere invulling van 
het Plan Danenberg van gedachten wisselen. 

Vriendelijke groet, 

Dorpsraad Oosterhout 
Dorpsraad Slijk-Ewijk â Loenen. 


